
R O M Â N I A 
   JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 
       CONSILIUL JUDEŢEAN 
  

  
  

PROCES–VERBAL 
încheiat astăzi 20.12.2007, ora 11,00  în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN 
  
  
  
          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Iosif Secăşan:   
  
                Domnilor consilieri, domnilor invitaţi, 
                Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi 30 de consilieri.    
                Lipseşte motivat domnul consilier  Başag Viorel. 
                Se supune la vot motivarea dânsului. Se aprobă în unanimitate. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.1194/13.12.2007, comunicată domnilor consilieri în 
scris prin adresa nr.IV/15465/13.12.2007, potrivit art.106 alin.3 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 
publice locale, cu completările şi modificările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/15.466/13.12.2007 şi s-
a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul „Sud-Vestul” din data de 14.12.2007 şi Ziarul „24 
de Ore” din data de 14.12.2007. 
                Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului. 

Participă ca invitaţi: domnul europarlamentar Sorin Frunzăverde, domnul deputat Ghiorghioni 
Ionesie, domnul subprefect Ursu Dorel, directorii instituţiilor deconcentrate, precum şi reprezentanţi ai 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
                Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, „Sud-Vestul”, „24 de Ore”, 
„BANAT TV”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”. 
  
                Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă. 

ORDINEA DE ZI este următoarea: 
1.Prezentarea şi aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin din data de 29.11.2007. 
2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 

pe anul 2007. 
3.Proiect de hotărâre de modificare a unor anexe la Hotărârea Consiliului Judeţean nr.7/01.02.2007 

privind adoptarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul 2007, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub 
autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, cu modificările şi completările ulterioare.  

4.Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean nr. 10/01.02.2007 
privind aprobarea Programului lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale finanţat din sume defalcate din 
taxa pe valoarea adăugată, pe anul 2007. 

5.Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor minime de bază lunare, pe zone tarifare, necesare 
calculului contravalorii chiriei pentru imobilele din domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin. 

6.Proiect de hotărâre privind exprimarea avizului consultativ referitor la normele anuale de venit 
pe categorii de meserii pentru anul 2008, stabilite de către Direcţia Generală a Finanţelor Publice Caraş-
Severin. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2008, a concediului de odihnă neefectuat 
în anul 2007, de către vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Caraş-Severin, domnul Spânu Ion şi domnul  
Pârvulescu Dumitru Tilică. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 al Hotărârii Consiliului Judeţean nr.85/12.06.2007 
privind aprobarea achiziţionării  a unor SMART MODEM-uri. 
                9.Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii contractuale ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
                10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Intern al aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 



                11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de calcul şi plată a redevenţei aferent 
concesiunii imobilelor din domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin. 
                12.Proiect de hotărâre privind aprobarea baremelor de dotare cu echipament şi cazarmament şi 
duratele de utilizare, precum şi normativele valorice de cheltuieli pentru cazarmament, echipament pentru 
dotare iniţială şi înlocuire, transport, jucării, materiale igienico-sanitare, rechizite şi materiale cultural 
sportive, acordate copiilor şi tinerilor, mamelor protejate în centrele maternale de către furnizorii de servicii 
sociale din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

13.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru persoanele 
vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu pentru anul 2008. 

14.Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de Management al doamnei Mariana Petre, 
manager al Teatrului „G.A. Petculescu” Reşiţa. 

15.Proiect de hotărâre privind încredinţarea activităţilor specifice lucrărilor de întreţinere a 
drumurilor pe timp de iarnă, unor consilii locale care dispun de mijloace tehnice necesare. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi activităţilor 
metodice ale Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” din Reşiţa pe anul 2008. 

17.Proiect de hotărâre privind împuternicirea preşedintelui Consiliului Judeţean în vederea 
semnării contractului de închiriere a unui spaţiu adecvat pe Muntele Mic, pentru echipa Serviciului 
Salvamont şi Dispecerat Dezastre din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

18.Analiza activităţii de protecţie civilă a Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă „Semenic” al 
judeţului Caraş-Severin. 

19.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice pe linia 
pregătirii economiei naţionale şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun. 

20.Informarea Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică privind nivelul de asigurare a securităţii şi 
siguranţei civice a comunităţii. 

21.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la „Al 8-lea 
Forum Economic European Nord-Sud” la invitaţia Institutului  pentru Afaceri Europene care a avut loc la 
Budva, Muntenegru, în perioada 24-27 octombrie 2007. 

22.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la invitaţia 
domnului Peter Koestner, pentru analiza stadiului de realizare a „Proiectului Interdisciplinar Caraş-Severin 
– gestiunea apei în bazinul Bârzavei în amonte de Reşiţa”, care a avut loc la Munchen. 

23.Informare cu privire la participarea unei delegaţii la vizita de lucru pentru implementarea 
componentei de Regenerare Socio - Economică din cadrul Proiectului, Închiderea minelor, refacerea 
mediului şi regenerarea socio-economică, ce a avut loc în Turcia, în perioada 9-18 noiembrie 2007. 

24.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean la întâlnirea cu ONG-
urile de mediu din Comuna Vârşeţ, Serbia, în data de 22 noiembrie 2007. 

25.Comunicarea răspunsurilor la interpelările anterioare. 
26.Întrebări. Interpelări. 
  
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Stimaţi colegi, stimate doamne, stimaţi domni, vă spun „Bună 

dimineaţa!”, în ultima lună a anului 2007 şi la ultima întrunire de lucru a Consiliului Judeţean. A fost un an, 
prin graţia lui Dumnezeu, bun pentru instituţia noastră, pentru Consiliului Judeţean. Cristos se naşte pe 
pământ, pe toate pământurile creştine şi în România şi în Caraş-Severin. Un grup de actori ai teatrului 
nostru din Reşiţa, doreşte să vă dedice un mini concert de colinde şi poezie. Să-i ascultăm! 

  
Urmează câteva minute de colinde. 
(Aplauze) 
  

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă mulţumim, vouă, celor care sunteţi speciali prin naştere şi prin 
devenire, pentru că acum aţi venit şi ne-aţi vorbit despre dragoste, despre suflet şi despre Dumnezeu. 

Domnul consilier Popescu Gheorghe: Domnule preşedinte, doamnă colegă, domnilor colegi, 
înainte de începerea şedinţei v-aş ruga să-mi daţi voie să transmit mulţumirile mele către dumneavoastră 
Consiliul Judeţean, din partea Consiliului Parohial al Bisericii Ortodoxe Române Adormirea Maicii 
Domnului din Moldova Nouă. Cu această ocazie, datorită efortului Consiliului Judeţean în construirea 
acestei biserici, doresc să-i ofer o diplomă domnului preşedinte Iosif Secăşan, care atestă calitatea de 
binefăcător şi de ctitor al acestei biserici din Moldova Nouă. Vă rog să-mi permiteţi să-i înmânez diploma! 
(Aplauze).  



Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi o singură secundă, 
pentru că suntem în luna decembrie şi comemorăm în aceste zile Revoluţia din Decembrie 1989, v-aş ruga 
respectuos să păstrăm un moment de reculegere în memoria eroilor Revoluţiei Române din Decembrie 
1989. 

  
Urmează un moment de reculegere. 
  
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Mulţumesc pentru diplomă, consider că această diplomă, prin 

mine, este adresată dumneavoastră tuturor, adică Consiliului Judeţean ca structură şi fiecărui consilier în 
parte.  

Aş dori să încep prin a vă spune că anul acesta, 2007, aşa cum am spus şi în conferinţa de presă, a 
fost un an de excepţie pentru Consiliul Judeţean şi a fost un an cu realizări de excepţie. Aceste realizări de 
excepţie, vor fi greu de egalat în anii următori şi se datorează pe de-o parte, muncii în echipă, o echipă 
managerială sprijinită politic şi decizional de dumneavoastră. Pe de altă parte, se datorează unei continuităţi 
armonice a proiectelor şi programelor iniţiate şi începute în anii anteriori, în 2005-2006, sub preşedinţia 
domnului preşedinte Sorin Frunzăverde, cu echipa managerială de atunci, din care făcea parte şi domnul 
Horia Irimia şi preluată de noi ulterior, cu mine, cu domnul vicepreşedinte Spânu. Domnul Tilică, făcea 
parte din prima echipă şi a venit alături de noi, cu dumneavoastră, care aşa cum spuneam, cu pricepere, cu 
experienţă, cu responsabilitate şi devotament aţi susţinut şi politic şi tehnic, proiectele noastre de hotărâre. 
Vă mulţumesc şi aş dori pentru dumneavoastră fiecare, pentru noi ca instituţie şi pentru  judeţ, ca 2008 să 
fie un an bun şi să ne îndeplinim mandatul la sfârşitul anului viitor, cu demnitate şi cu simţul datoriei 
împlinite. Vă mulţumesc! La mulţi ani! (Aplauze) 

Cu permisiunea dumneavoastră, nu mai fac introducerea uzuală. Ordinea de zi a şedinţei de astăzi 
este cea pe care o vedeţi, la care vă propun să adăugăm, cred că ar fi la punctul 18, înainte de analize şi 
informări, „Proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitării Institutului de Cercetări şi Amenajări Silvice 
Bucureşti, de asociere a Consiliului Judeţean Caraş-Severin ca partener în cadrul proiectului „PREPARE”, 
propus spre finanţare prin Programul de Cooperare Interregională INTERREG IV C.” 

Supun la vot ordinea de zi. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 
1.Prezentarea şi aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-

Severin din data de 29.11.2007. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă aveţi observaţii la procesul verbal? Nu sunt. 
Supun la vot aprobarea procesului verbal. Cine este pentru? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, 
pe anul 2007. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul director Dorin Buda, ne propune o reaşezare a 
bugetului propriu al Consiliului Judeţean. Domnul director, vă rog. 

Domnul invitat Buda Dorin: Prin această hotărâre, nu am făcut decât să reglăm partea de 
cheltuieli. La partea de venituri nu a fost nici o sumă, nu a fost nevoie de intervenţii, doar la partea de 
cheltuieli am reglat acolo unde au mai rămas mici sume, le-am alocat unde mai era nevoie. În expunerea de 
motive noi am arătat ce s-a făcut. O mică sumă a mai rămas şi la capitolul de cheltuieli de capital, la 
Consiliul Judeţean, în urma cumpărării autoturismului Skoda. Au mai rămas 40 de milioane lei vechi, din 
care s-a achiziţionat echipamentul stabilizator în vederea asigurării funcţionalităţii în bune condiţii a 
echipamentelor necesare desfăşurării şedinţelor în bune condiţii în această sală. În rest, doar acolo unde 
efectiv nu se mai foloseau bani, adică la capitolul de cheltuieli la unele centre unde erau suficienţi şi nu mai 
aveau ce să plătească pe luna decembrie, conform legii bugetului i-am luat şi i-am introdus la diverse alte 
cheltuieli, la cheltuieli materiale, cheltuieli pentru aparatul propriu al Consiliului Judeţean, ca să putem să 
mai acoperim o parte din facturi, pe luna decembrie. Deşi, partea mare o să rămână să afecteze bugetul 
anului 2008, cum de altfel şi cheltuielile de personal pentru luna decembrie, cheltuielile cu al 13-lea salariu, 
totul va afecta cheltuielile lunii ianuarie.  

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Mulţumesc. Observaţii, comentarii? Domnul consilier. 



Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: În primul rând, înainte de a face anumite observaţii, vreau 
să mulţumesc public lui Dorin, pentru modul cum a înţeles în anul pe care îl încheiem, să se preocupe de o 
raţională împărţire şi el şi noi, a bugetului Consiliului Judeţean şi a bugetului în teritoriu. Vreau să îl 
informez de asemenea, pe Dorin şi pe dumneavoastră, că noi ne-am ţinut de cuvânt şi am promovat în 
Parlament, ca începând de la anul, bugetul judeţului Caraş-Severin şi bugetul tuturor judeţelor, să se 
împartă de Consiliul Judeţean, având în vedere discuţiile care le-am avut la şedinţa trecută şi faptul că, un 
Consiliu Judeţean cunoaşte în profunzime cerinţele din teritoriu. De pe acum fac un apel, să nu facem o 
împărţire politică a bugetului pe 2008, ci să facem o împărţire raţională. I-aş adresa totuşi o întrebare 
domnului Buda, cu privire la încheierea acestui exerciţiu financiar. Mie mi s-a părut şi aş vrea să mă 
contrazică, că a fost un an financiar cu angajamente multe. Chiar astăzi o să ne luăm un angajament de vreo 
20 şi ceva de mii de euro. În ultimul timp, în Consiliul Judeţean s-au întârziat anumite plăţi, poate generate 
şi de angajamentele pe care le-am luat şi cum vede el, Dorin, anul financiar 2008. Anul acesta, aşa cum aţi 
precizat şi dumneavoastră domnule preşedinte, 2007 a funcţionat bine, dar începând din 2008 vor intra în 
funcţiune anumite datorii şi va fi un an greu. De aceea îl rog pe Dorin, să ne spună punctul lui de vedere 
legat de aceasta. 

Domnul invitat Buda Dorin: Cum am spus şi în conferinţa de presă, anul 2007, după părerea mea, 
a fost cel mai greu an financiar din ultimii 10 ani, an bugetar. În fiecare an, creşterea de la un an la altul, 
procentul de creştere era în jurul cifrei de 28%, 30% şi chiar 32%. Anul acesta am început creşterea iniţial 
cu 28%, ajungând acum în luna decembrie, la o creştere de doar 18% faţă de anul trecut. Acest lucru s-a 
regăsit în diminuarea cheltuielilor la o mare parte din instituţii, chiar şi la noi la aparatul propriu. Avem o 
analiză făcută, care am prezentat-o şi presei. Dacă doriţi, eu pot să o prezint, probabil în următoarea 
şedinţă, chiar mai detaliat aş vrea să vă arăt în decursul celor 10 ani, de când activez aici, cum s-a procedat 
anul acesta. Cred că dacă Guvernul ar aloca, nu cum a alocat anul acesta şi vreau să vă spun că la partea de 
echilibrare a bugetului propriu al Consiliului Judeţean, doar în proporţie de 99% a fost creşterea faţă de 
anul trecut. La partea de echilibrare pentru instituţii descentralizate, a avut loc o creştere de doar 10%, în 
condiţiile în care începând cu 1 ianuarie am preluat cele două centre de îngrijire persoane vârstnice, Sacu şi 
Reşiţa, care afectează cheltuielile Consiliului Judeţean cu 15%. Partea mare a cheltuielilor Consiliului 
Judeţean, nu se regăseşte în salariile noastre sau a instituţiilor, cea mai mare parte, în jur de 47-48%, o 
alocăm Direcţiei pentru Protecţia Copilului şi celor două centre. Activitatea de cultură anul acesta a fost 
diminuată, la doar 9%, iar cheltuielile Consiliului Judeţean, ale aparatului propriu, cu toate direcţiile din 
Consiliu, cu cele două direcţii noi înfiinţate anul trecut, se ridică doar la 7%, din cheltuielile din bugetul 
propriu al Consiliului Judeţean. Putem să facem şi la anul viitor tot felul de sacrificii, dar în detrimentul 
realizării investiţiilor necesare. Vreau să vă spun, că datorită faptului că anul trecut s-au făcut investiţii la 
Centrul Militar şi la şcoli în general, s-au alocat sume super importante, peste 15 miliarde, faţă de 8 
miliarde cât s-au alocat anul acesta, la acţiuni culturale. O să vedeţi în analiza care am făcut-o, că pe fiecare 
capitol de cheltuieli, noi am tot redus ca să putem să ne încadrăm. Aşa o să facem probabil şi la anul viitor. 
Altă speţă, nu s-au mai acordat prime personalului din cadrul acestei instituţii şi instituţiilor subordonate 
din luna mai a anului acesta. Deci de 7 sau 8 luni de zile, nu a mai primit nimeni o primă. Prin tot felul de 
sacrificii de genul acesta, putem să lucrăm şi anul viitor, dar eu cred că totuşi Guvernul se va trezi şi va 
aloca o sumă, cum ar trebui să fie normal, de 25-30%, cum a fost an de an şi să fie şi la anul viitor. Nu se 
poate ca să ajungem acum să cerem! Noi am făcut zilele trecute o hârtie semnată de domnul preşedinte, 
prin care solicitam o sumă minoră zic eu, 30 de miliarde sau 28 de miliarde. Dacă primeam aceşti bani, 
puteam să ne închidem cât de cât, să nu rămânem cu datorii pentru anul viitor, nici la drumuri, nici la alte 
instituţii. Suma aceasta, noi nu am primit-o! Dar în schimb, o parte din Consiliile Locale au primit 85 de 
miliarde. Din cei 85 de miliarde, 28 cât am cerut noi, s-au dat la 3 comune şi vi le spun: Vermeş – 10 
miliarde, Ciclova Româna – 9 miliarde şi Prigor – 9 miliarde, în al 12-lea ceas. Nu ştiu ce o să facă, pentru 
că sunt cheltuieli curente şi de capital. Nu ştiu cât din aceştia se pot folosi până la finele anului. O să se facă 
tot felul de variante, cum să-i folosească la anul viitor, îi bagă în fondul de rulment şi o să fie o rezervă 
pentru anul viitor. Noi plecăm cu datorii, ei pleacă cu un beneficiu şi nu mi se pare corect! 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Şi cu repartizarea în privinţa banilor? 
Domnul invitat Buda Dorin: Cu repartizarea, ştiam şi noi despre ce aţi spus dumneavoastră. 

Repartizarea cred că o să o facem mult mai bine decât s-a făcut până acum. Am arătat şi în conferinţa de 
presă, am spus-o de nenumărate ori, am făcut adresă şi  la M.I.R.A şi la Ministerul Finanţelor. Nu poate să 
fie echitabil, când o comună ia 10% din ce ia altă comună, care are aproximativ acelaşi număr de sate, 
acelaşi număr de şcoli, poate chiar acelaşi număr de populaţie, doar prin simplu fapt că, aceea comună care 
ia mai mult, realizează venituri proprii mai mici, cu 100 de milioane de exemplu şi automat îi dublează 



suma. O sută de milioane nu reprezintă nimic în comparaţie cu dublarea sumei, care reprezintă 3-4 miliarde 
de lei. Dacă doriţi, la următoarea şedinţă o să vă fac un material ca să vedeţi ce s-a întâmplat în 2007. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Vă rog, dacă mai doreşte cineva să vorbească? Nu. Atunci 
trecem la vot. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin la partea de cheltuieli doar între capitole de cheltuieli, conform anexei nr.1. Cine este 
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Se aprobă reaşezarea listei de investiţii a Consiliului Judeţean. Cine 

este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre de modificare a unor anexe la Hotărârea Consiliului Judeţean nr.7/01.02.2007 
privind adoptarea bugetelor de venituri şi cheltuieli, pe anul 2007, a instituţiilor şi serviciilor publice de sub 
autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, cu modificările şi completările ulterioare.  

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: După rectificarea anterioară votată de către dumneavoastră, se 
impune elaborarea fişelor de buget pentru instituţiile subordonate al cărui buget a fost rectificat. Aşadar, 
avem proiectul de hotărâre de modificare a unor anexe. Aţi consultat anexele, aţi văzut că au avizele 
comisiilor şi departamentelor de specialitate.  

Supun la vot art.I al hotărârii. Anexele nr.3-7,9,12 şi 14-22 la Hotărârea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin nr.7/01.02.2007 privind adoptarea bugetului de venituri şi cheltuieli, pe anul 2007, a 
instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, cu 
modificările şi completările ulterioare se înlocuiesc cu anexele nr.1,2,3,4,5,6,7,8,9,10,11,12,13,14,15 şi 16 
la prezenta hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art. II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art. III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre de modificare a anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean nr. 10/01.02.2007 
privind aprobarea Programului lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale finanţat din sume defalcate din 
taxa pe valoarea adăugată, pe anul 2007. 



Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Se propune reaşezarea Programului lucrărilor de drumuri 
judeţene şi comunale finanţate din sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată pe anul 2007, astfel încât 
această sursă de finanţare să fie utilizată eficient. Se propune un transfer şi în fond, se propune diminuarea 
finanţării pentru activitatea de iarnă. Se suplimentează programul pentru obiectivul „siguranţa circulaţiei”, 
privind rambursări, reciclări, tratamente bituminoase, reabilitări, modernizări, consolidări. Domnul director 
Roşeţi sau Toma? 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: Este vorba de reglare de sume în cadrul acestor finanţări. Au mai 
rămas bani, nu s-au cheltuit pe semne de circulaţie, au mai fost la restanţe unde am avut procese şi s-au 
trecut tot în cadrul I.D.M.-urilor, I.D.P-urilor, pentru modernizare şi întreţinere drumuri judeţene şi drumuri 
comunale.  

Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnule preşedinte, distinşi colegi, aceeaşi veche poveste, la 
capitolul acesta cu drumurile judeţene. Eu cred că se impunea aici încă o anexă şi anume, lista concretă cu 
nominalizările drumurilor care sunt în reparaţii, asupra cărora se îndreaptă sumele cele mai mari privind 
îngrijirea acestor drumuri. Ori, această anexă lipseşte şi lipseşte întotdeauna. Dar nu ştiu de ce lipseşte, 
pentru că este foarte importantă! Eu aici de exemplu, aveam de ridicat o problemă privind un drum 
judeţean din mijlocul judeţului, zona care face legătură între Moldova Nouă şi Şopotu Nou. Acea zonă, este 
un drum de legătură către Clisura Dunării, din centrul judeţului Caraş-Severin, care este grav afectată. 
Acolo se poate circula doar cu utilaje mari, grele. Cu maşini mici, drumul acela este impracticabil. Ajută o 
serie de cetăţeni din toate satele acelea din mijlocul judeţului, accesul către Clisura Dunării. Vă mulţumesc. 

Domnul invitat Roşeţi Ianăş: O să-l prindem la anul viitor în program. De reparat, să ştiţi că s-a 
reparat şi anul acesta, cât a fost posibil, dar judeţul are o întindere foarte mare şi bani să fie, că au fost 
puţini, cât am putut şi noi să acoperim toată aria judeţului. O să ţinem cont şi o să prindem şi acea porţiune 
de la Şopotu Nou spre Moldova Nouă. Tot cu aprobarea dumneavoastră o să vă prezentăm în ianuarie-
februarie un program care să-l dezbatem. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: I-aţi sugerat o atitudine domnului consilier de Bozovici. 
Domnul consilier Miculescu Vasile: Domnule preşedinte, domnilor consilieri, există un drum şi 

este drum judeţean, care poate să lege Anina, Oraviţa spre Moldova Nouă. Am vorbit şi cu domnul deputat 
Radan din partea Uniunii Croaţilor din România şi a fost de acord, dacă pe partea aceea există o axă de 
drum şi este dezvoltată, în partea aceasta satele nu au legătură. Eu propun să fie reabilitat acest drum şi să 
fie deschis pe la capătul Aninei, deci Reşiţa- Caraşova- Anina- Oraviţa spre Moldova Nouă. Este un drum 
făcut de la Anina, dar nu este reabilitat. Este al nostru, m-am interesat şi este judeţean, nu este naţional. În 
zona aceasta, există mai mult de 100.000 de locuitori din populaţia judeţului, deci din 330.000 de locuitori, 
cam 100.000 sunt în partea aceasta. Noi almăjenii şi toţi, mergem pe partea aceasta,  prin  Reşiţa – 
Caraşova - Bocşa spre Timişoara. Nu mai mergem pe partea aceasta, din cauză că este drumul afectat. 
Acesta este unul din drumuri care are fi capital pentru judeţ să fie reabilitat. Iar un alt drum, care eu l-aş 
propune şi pentru care ar trebui să se facă un studiu, este de la Orşova - Moldova să fie reabilitat şi să iasă 
undeva pe la Moraviţa, să dăm drumul la circulaţie, pe partea aceasta, să nu mai fie aşa aglomerat pe la 
Caransebeş. Ar fi foarte mult pentru judeţ şi ar scoate judeţul din izolarea aceasta. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Acela este DN. 
Domnul consilier Miculescu Vasile: Da, DN, dar de la Moldova Nouă spre Moraviţa ar putea să 

fie  un studiu.. 
Domnul invitat Roşeţi Ianăş: Tot DN este. 
Domnul consilier Miculescu Vasile: Noi avem un Consiliu performant, cu mulţi oameni de 

valoare şi s-au făcut multe realizări, dar eu cred că ar trebui să facem ceva, cu care să rămânem în istoria 
judeţului. Nu am reabilitat aeroportul de la Caransebeş, nu am reabilitat staţiunea Herculane, poate 
reabilităm drumul acesta şi reuşim să dăm drumul la circulaţie. Mulţumesc. 

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, dat fiind faptul că 
fac parte împreună cu încă alţi 3 consilieri judeţeni din AGA de la Societatea de Drumuri şi Poduri, s-a 
ridicat aici o problemă de către colegul Rotaru şi vreau să fie clarificată mai bine. Noi am făcut o şedinţă 
acolo, împreună cu Consiliul de Administraţie, în urma căreia am întocmit un raport pe care l-am prezentat 
Consiliului Judeţean, acum vreo lună şi jumătate. În raport erau prevăzute cam toate drumurile, care au fost 
cheltuielile pe fiecare în parte, ce mai avem, ce restanţă etc. La această chestiune, înainte de a prezenta 
raportul, am luat legătura şi cu domnul director Roşeţi de la Direcţia de Administrare a Domeniului Public 
şi ne-am pus de acord în legătură cu sumele, care sunt în funcţie de posibilităţi. Dacă domnul consilier 
Rotaru doreşte încă odată să ne uităm, este domnul director aici, nu avem decât să copiem partea aceea care 
am făcut-o şi am prezentat-o în Consiliu nostru, cu toate drumurile care s-au făcut, reparaţia lor, întreţinerea 



lor, tot ce este în legătură cu această chestiune şi să i-o dăm personal, că, ceilalţi colegi au văzut-o atunci. 
Atât am avut de spus. Vă mulţumesc. 

Domnul consilier Rotaru Daniel: Nu doresc să intru în polemică cu domnul coleg consilier, însă 
raportul vizează istoria, deci trecutul, iar noi astăzi votăm pentru viitor. Sunt lucruri total diferite şi încă 
odată subliniez, eu consider că era absolut necesar şi oportun ca să avem anexa aceasta cu drumurile, ce 
votăm . Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă nu mai sunt luări de poziţii, vă propun să trecem la vot. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Anexa la Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

nr.10/01.02.2007 privind aprobarea Programului lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale finanţat din 
sume defalcate din TVA, pe anul 2007, se înlocuieşte cu anexa la prezenta hotărâre. Cine este „pentru”? 
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor minime de bază lunare, pe zone tarifare, necesare  
calculului contravalorii chiriei pentru imobilele din domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Consiliul Judeţean are proprietăţi, are imobile, clădiri şi 
terenuri, pe raza mai multor localităţi. Aceste imobile sunt administrate direct de către noi şi au fost date în 
folosinţă gratuită, administrare, concesiune prin hotărâri ale Consiliului. Se impune actualizarea sau 
aducerea la zi, prin adoptarea unei noi hotărâri care să reflecte mai bine preţurile şi valorile în acest 
moment. Ca urmare, se propune stabilirea, începând cu data de 01.01.2008, a unor tarife minime necesare 
calculului chiriei, prezentate în anexa hotărârii şi diferenţiate pe tip de activităţi, mărimea şi tipul localităţii, 
amplasarea terenurilor în cadrul localităţilor şi în raport cu zonele de interes şi de maximă circulaţie. Aici 
putem să spunem, că faţă de 2004 tarifele au fost majorate, în majoritatea cazurilor cu 20%-50%, avem o 
aprobare în 2007 şi anume H.J.C nr.112/2007 care aduce corecţia cu inflaţia din ultimii ani. Tarifele 
propuse acum, vor fi obligatorii doar pentru clădirile şi terenurile aflate în domeniul public şi privat al 
judeţului nostru, indiferent cine le administrează sau le foloseşte, şi nu pentru clădirile sau terenurile aflate 
în proprietatea localităţilor şi administrate de consiliile locale sau utilizate de alte persoane fizice/juridice. 
Dacă aveţi întrebări pentru domnul director Roşeţi sau pentru domnul director Buda? Nu sunt. Atunci, 
consultând anexele care au avizele departamentelor de specialitate, cred că putem trece la hotărâre. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă începând cu data de 1 ianuarie 2008, tarifele minime de 
bază lunare, pe zone tarifare, necesare calculului contravalorii chiriei pentru imobile (terenuri şi clădiri) sau 
pentru părţi de imobile, din domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin, altele decât cele din zona 
drumurilor judeţene, potrivit anexei care face parte din prezenta hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Închirierea imobilelor, se face prin licitaţie publică, cu excepţia 

situaţiei  în care se solicită folosirea unor terenuri necesare extinderii. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Tarifele minime de bază lunare aprobate potrivit art.1 şi 2, necesare 

calculului contravalorii chiriei, constituie şi nivelul de pornire al licitaţiilor. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Chiriile lunare, stabilite prin contractele de închiriere, anterior 

adoptării prezentei hotărâri, inclusiv cele rezultate în urma unor licitaţii, se recalculează la nivelele tarifelor 



din anexă, dacă valoarea lor este mai mică decât cea rezultată prin aplicarea prezentei hotărâri. Cine este 
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.5 al hotărârii. (1)Accesul la informaţii se asigură în mod gratuit. (2)Prezenta 

hotărâre va fi adusă la cunoştinţă publică prin afişare. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.6 al hotărârii. La data aprobării prezentei hotărâri se abrogă Hotărârea Consiliului 

Judeţean nr.20/2004, privind stabilirea tarifelor pentru închirierea spaţiilor din imobilele aparţinând 
domeniului public al judeţului Caraş-Severin. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre privind exprimarea avizului consultativ referitor la normele anuale de venit 
pe categorii de meserii pentru anul 2008, stabilite de către Direcţia Generală a Finanţelor Publice Caraş-
Severin.  

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Aici putem spune că vor fi consultate Consiliile Judeţene, la 
stabilirea normelor anuale de venit de către direcţiile generale ale finanţelor publice teritoriale. Prin actuala 
expunere de motive, se propune ca normele de venit să se reducă sau să se majoreze în funcţie de sex, de 
vârstă, de gradul de invaliditate, de activitatea sau zona unde se desfăşoară, coeficienţii de corecţie a 
normelor de venit fiind următorii…şi avem punctele a), b), c), d), e) şi f). Mai putem spune, cu consultarea 
domnului secretar dacă este cazul, formula este „consultarea consiliilor judeţene” şi are valoarea unui aviz 
consultativ, adică  nici conform, nici facultativ. Potrivit caracterelor avizului consultativ înseamnă că acesta 
trebuie solicitat de emitent, respectiv Direcţia Generală a Finanţelor Publice Caraş-Severin, după care 
acesta va decide. Da? 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Faţă de cele prezentate propunem spre analiză şi aprobarea 

plenului Consiliului Judeţean Caraş-Severin, proiectul de hotărâre, însoţit de prezenta expunere de motive. 
Dacă aveţi întrebări, este aici domnul secretar. Nu sunt întrebări. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Se avizează favorabil propunerile normelor anuale de venit pe 
categorii de meserii pentru anul 2008, formulate de Direcţia Generală a Finanţelor Publice Caraş-Severin, 
conform anexei, care face parte integrantă din prezenta hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2008, a concediului de odihnă neefectuat 
în anul 2007, de către vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Caraş-Severin, domnul Spânu Ion şi domnul  
Pârvulescu Dumitru Tilică.  

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Cred că domnul vicepreşedinte Spânu mai are 6 zile de 
concediu şi domnul vicepreşedinte Pârvulescu mai are 16 zile de concediu. Potrivit prevederilor, ei 
efectuează concediul de odihnă în fiecare an şi în cazuri excepţionale cu aprobarea Consiliului Judeţean, se 
reportează concediul pe anul care urmează. 



Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Am şi eu o întrebare. Nu au avut timp să-l ia anul 
acesta? 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Domnul consilier, o să-ţi fac o informare ulterior. 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Bine, mulţumesc. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Să trecem la vot, vă rog frumos. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă efectuarea în anul 2008 a 6 zile de concediu de odihnă 

neefectuat în anul 2007, de către vicepreşedintele Consiliului Judeţean Caraş-Severin, domnul Spânu Ion. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Se aprobă efectuarea în anul 2008 a 16 zile de concediu de odihnă 

neefectuat în anul 2007, de către vicepreşedintele Consiliului Judeţean Caraş-Severin, domnul  Pârvulescu 
Dumitru Tilică. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnilor consilieri, suntem onoraţi de prezenţa în sală a 

domnului parlamentar al Europei, Sorin Frunzăverde, fostul preşedinte al Consiliului nostru. Bine aţi venit, 
domnule preşedinte! 

Domnul europarlamentar Sorin Frunzăverde: Bine v-am găsit! 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Ne bucurăm că sunteţi sănătos şi că sunteţi astăzi alături de noi. 

Am avut la începutul şedinţei noastre, o vorbire despre realizările de excepţie ale acestui an ale Consiliului 
Judeţean. Am menţionat că aceste realizări pot fi atribuite echipei şi ele se datorează unei foarte bune 
continuităţi, pe care actuala echipă managerială a preluat-o şi a adus-o de la dumneavoastră, din proiectele 
pe care le-aţi iniţiat în anii 2005 şi 2006. Ca atare, fiind prezent aici, în asentimentul colegilor mei, vă 
mulţumesc pentru grandoarea şi deosebită anvergură a proiectelor pe care le-aţi iniţiat şi pe care noi ne-am 
străduit şi am reuşit să le ducem la bun sfârşit. A fost un an de excepţie şi cred că, cu toţii suntem merituoşi 
pentru acest an. Mulţumirile noastre şi recunoaşterea activităţii dumneavoastră! 

* 
                Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea art.1 al Hotărârii Consiliului Judeţean nr.85/12.06.2007 
privind aprobarea achiziţionării  a unor SMART MODEM-uri. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul Tică Bîtea, specialist în domeniu. 
Domnul invitat Bîtea Constantin: În luna noiembrie, Vodafone a avut o ofertă nouă privind 

cardurile pentru acces Internet la aceeaşi sumă de bani, de 25 de dolari, echivalentul lor în euro, ne-a făcut 
o ofertă de la 0,5 GB la 1GB. S-a acceptat această ofertă şi mergem în continuare cu ea. De altfel 
intenţionăm, împreună cu secretariatul şedinţelor, din anul 2008, din ianuarie, să încercăm să vă dăm  şi pe 
suport magnetic, prin poşta electronică, materialele pentru şedinţe. Pentru aceasta este făcut un program, un 
regulament, doritorii care doresc să se informeze  în legătură cu această operaţiune, în sala de la parter 
începând din ianuarie, o să organizăm aşa zisele instruiri fireşti, dacă este cazul. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Supun la vot art.I al hotărârii. Art.1. al Hotărârii Consiliului 
Judeţean nr.85/12.06.2007 se modifică, în sensul că, pentru cele 28 de SMART MODEM-uri traficul inclus 
de 0,5 GB/lunar se transformă în trafic inclus de 1 GB/lunar. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 



Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 
                9.Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii contractuale ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 
                Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Doamna Blejan vă rog. 

Doamna invitat Blejan Ana: Prin acest proiect de hotărâre se solicită, sunt cuprinse de fapt, două 
probleme. Prima se referă la trecerea unui post la Compartimentul de Cultură, Sănătate, Învăţământ şi 
Administrativ, la Serviciul Contabilitate, Buget, Cultură,  în cadrul aceluiaşi număr de personal. Iar cea de-
a doua problemă, constă în înfiinţarea unui Compartiment Autoritate Judeţeană de Autorizare Transport. 
Aceasta solicitare este ca urmare a unor acte normative apărute de curând. Este vorba de  Ordinul 
nr.353/2007 şi de Ordinul nr.206/2007, în care se prevede că autorităţile judeţene trebuie să aibă un minim 
de două persoane contractuale. Noi am gândit în felul următor: înfiinţarea acestui compartiment prevăzut cu 
5 posturi, din care două posturi, două funcţii publice, vor fi transferate de la un alt serviciu existent în 
cadrul Direcţiei pentru Monitorizarea Serviciilor Comunitare de Utilităţi Publice şi o suplimentare cu 3 
funcţii contractuale. Practic faţă de personalul existent se solicită o suplimentare de 3 posturi. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Aş vrea să comentez puţin pe marginea acestei expuneri de 
motive, deoarece acest compartiment îmi este subordonat direct mie. Eu v-aş propune stimaţi colegi şi m-
am ocupat de această problemă, ştiu despre ce este vorba, să nu suplimentăm deocamdată cu 3 posturi, 
pentru că această autoritate o înfiinţăm acum, să dăm aceste atribuţiuni la nişte colegi de-ai noştri care 
lucrează la Direcţia pentru Monitorizarea Serviciilor Comunitare. În ţară încă nu există asemenea 
compartiment, ne-am interesat. Acest compartiment ca şi atribuţii, se suprapune peste ARR - Autoritatea 
Rutieră Română. Este o treabă destul de încâlcită aici, pe care legiuitorul încă nu a clarificat-o. V-aş 
propune să mergem deocamdată cu două funcţii existente şi pe lângă atribuţiunile pe care le au, să le dăm şi 
aceste atribuţiuni. Dacă se va necesita în continuare, într-o viitoare şedinţă să aprobăm încă 3 funcţii 
contractuale. Cred că este soluţia cea mai bună pentru noi, având în vedere şi bugetul pe care nu-l ştim 
deocamdată, care va fi anul viitor şi să mergem pe această idee. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Ne trebuie un post de specialitate. Această specialitate, eu cred 
că este inginer de transporturi. 

Domnul invitat Bîtea Cristian: Pentru a obţine aprobarea de la A.N.R.S.C. Bucureşti, trebuie ca 
minim un angajat să aibă studii superioare de specialitate sau studii superioare cu experienţă în domeniu, 
care nu-l avem la ora actuală. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Propun să amânăm acest proiect de hotărâre şi o să am o 
discuţie ulterioară cu colegii mei, care nu m-au informat de această expunere de motive. După cum 
observaţi nu-i contrasemnată de mine şi cred că era necesar să fie contrasemnată, din moment ce răspund 
de acest serviciu. O clarificăm şi într-o şedinţă următoare dacă este aşa cum se spune, o aprobăm. 

Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: N-aş vrea să par, cum vreţi dumneavoastră 
să credeţi, dar eu cred altfel. Ar trebui aprobate aceste posturi, cu obligaţia că angajarea oamenilor pe 
aceste posturi să se facă atunci când este nevoie. Pentru că oricum această activitate, poate să spună şi 
domnul secretar, o să vină la Consiliul Judeţean. Nu este obligatoriu, dacă noi aprobăm aceste posturi în 
cadrul direcţiei lor, trebuie să şi angajăm oamenii. Probabil angajăm un singur om care este de specialitate 
şi restul se pot redistribui de acolo, dar aceste posturi pentru a fi redistribuite trebuie să fie undeva. Eu zic, 
că ar fi bine să aprobăm acest proiect de hotărâre. Ca să nu aprobăm, pică urât din partea consilierilor, iar 
de retras nu ştiu dacă poate să-l mai retragă domnul preşedinte.  

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Am gândit în acest fel pentru că am văzut, că atribuţiile sunt 
destul de extinse şi m-am gândit că este bine să fie inginer de transporturi, adică să fie doi ingineri de 
transporturi, un inginer mecanic, un economist şi un jurist. Economistul şi juristul, să-i preluăm din cei care 



există şi ceilalţi să fie noi angajaţi. Dacă dumneavoastră consideraţi că trebuie doar un inginer de 
transporturi şi un mecanic, atunci vom reveni asupra acestei expuneri de  motive şi asupra deciziei de a 
înfiinţa sau nu compartimentul. Eu vă supun la vot în acest moment, aşa cum există proiectul meu de 
hotărâre. Dacă votaţi se aprobă şi trece aşa, dacă nu, revenim asupra ei şi o modificăm! 

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă-mi permiteţi, eu aş avea totuşi o 
propunere. Cei doi domni vicepreşedinţi, să se retragă şi să discute dacă nu a fost timp până acum, această 
problemă şi să trecem la punctul următor. După ce dânşii discută, o supunem plenului. Mulţumesc. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Nu, domnul consilier. Problema este că eu sunt pus în faţa 
unui fapt împlinit. Vă cer acordul, nu mai coordonez această direcţie, se ocupă domnul Tilică  Pârvulescu 
de ea şi am lichidat problema. Este punctul meu de vedere şi consider că este un punct pertinent. M-am 
ocupat de această problemă, ştiu că m-am ocupat, am hotărât că nu o finalizăm şi mă trezesc cu ea acum 
că... Acesta este punctul  meu de vedere! 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Hai să facem pace în ajunul sărbătorilor de iarnă. Regulamentul 
permite să-l retragem acum? 

Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, haideţi să vă spun şi eu un punct 
de vedere, că parcă m-a întărâtat un pic treaba aceasta. Să ştiţi că de la bun început îi dau dreptate domnului 
Spânu! În primul rând să ştiţi, aşa cum a fost la punctul 2, cei de la Bucureşti, de la Guvern, au dat bani la 
diferite comune, nu le cunosc care, nu mă bag, dar am înţeles din informarea directorului Buda, că au dat 
bani, chiar la aceia care nu au muncit. Nu au reuşit să colecteze bani respectivi şi le-au dat ei în plus. Când 
este vorba de o situaţie mai încurcată, vine şi cere avizul Consiliului Judeţean, dar pentru chestiunea 
respectivă, nu ne-a cerut şi nouă părerea, care suntem consilieri. Această chestiune încâlcită eu nu o înţeleg 
şi poate ca mine, mai sunt şi alţi consilieri. Numai de dragul de a vota şi dacă omul care răspunde de 
compartiment, de coordonarea  acestor oameni, nu este clarificat, documentat, eu zic să o mai amânăm un 
pic până se clarifică treaba. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Stimaţi colegi, noi în nici un caz nu contestăm 
prevederile legale, dar într-o asemenea ipostază cred că nici unul dintre noi, nu am fi de acord dacă, 
coordonăm o activitate şi nu ştim, să fim puşi în faţa unui fapt împlinit. Ca atare, oricând putem să revenim. 
Eu vă sugerez domnule preşedinte, cu tot respectul, să îl retrageţi. 

Domnul consilier Ungur Ioan: Stimaţi colegi, domnule preşedinte, părerea mea este că nu trebuie 
retras, sunteţi iniţiatorul acestui proiect şi vă rog să-l supuneţi  la vot. Nu-l retragem. Ce să retragem? 

Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Eu vreau să-mi cer scuze că am ajuns la 
asemenea discuţii. Intenţia mea a fost ca acest proiect să treacă, pentru că oricum acest serviciu trebuie 
înfiinţat deoarece este prevăzut în lege. O să vedeţi că o să venim în ianuarie sau februarie şi o să-l votăm 
atunci. Dar, îmi cer încă odată scuze faţă de domnul Spânu. Vreau să spun că de această activitate până a 
venit dânsul, m-am ocupat şi cunosc problema şi tocmai de aceea m-am şi băgat, că altfel că nu mă băgam. 
Dacă nu cunoşteam problema nu mă băgam şi încă odată îmi cer scuze la domnul Spânu! 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Vă rog să ţineţi cont şi de poziţia fermă a domnului 
vicepreşedinte Spânu, care a cerut aici ceva şi haideţi să nu ne facem că nu am înţeles ce a zis. Noi trebuie 
să avem în vedere şi neapărat trebuie să avem în vedere! Nu este vorba de orgoliu, este vorba de faptul că 
în mod firesc şi-a exprimat opinia şi a spus „Domnule, dacă nu se poate şi nu sunt consultat, înseamnă că 
nu mai este cazul să răspund direct de această activitate”. Deci să nu ne facem că nu am înţeles ceea ce a 
zis! Mulţumesc. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Iniţiatorul este preşedintele. 
Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Domnule preşedinte, în primul rând aş vrea să vă rog să 

mă credeţi şi sunt aici al 12-lea… Aşa ceva nu s-a mai întâmplat, domnule! Avem 3 conducători, un şef şi 
doi adjuncţi. Avem 5 zile să studiem materialele. Păi ce facem aici? Aici nu este politică, aici este activitate 
administrativă! Vă rog să supuneţi la vot şi să se pună de acord cei doi vicepreşedinţi. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Corect. 
Domnul consilier Gâfu Cristian: Domnule preşedinte, am înţeles că din anul 2008, conform legii 

se vor prelua atribuţiile de la Autoritatea Rutieră Română. Supuneţi la vot, vă întâlniţi cu domnii colegi 
după, „îi trageţi de urechi” de sfârşit de an.. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Domnilor colegi, nu se preia! Se încearcă să se facă această 
autoritate de autorizare a autorităţii. Aşa se şi numeşte şi m-am ocupat de această problemă până acum. Ştiu 
că nu este imperativă! Nu trebuie ca la data de 1, musai să votăm această chestiune. Domnul secretar poate 
să ne spună, aduce legea, o citim şi o să vedeţi ce scrie acolo. Că nu vorbesc prostii! 

Domnul consilier Poneţchi Petru Pavel: Voi sunteţi consilieri ca şi noi cu funcţii, vă rog să nu.. 



Domnul consilier Silaşi Petru: Domnul preşedinte, îmi permiteţi? 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Da, dar să nu ne lungim prea mult. 
Domnul consilier Silaşi Petru: Aş vrea să fac câteva precizări. Aici este vorba de un stat de 

funcţii. Deci nu este vorba de o angajare, respectiv de angajare a persoanei fizice, salariatul respectiv să fie 
examinat şi să fie aprobată angajarea. Deci din acest punct de vedere, eu zic că ar trebui să fim mai 
concilianţi. Într-adevăr, aprobarea statului de funcţii să se facă. De ce? Pentru că dacă este nevoie în luna 
ianuarie, se poate scoate imediat la concurs postul şi să angajeze. Dacă nu este nevoie, atunci sigur că acest 
post nu va fi ocupat, dar în statul de funcţii trebuie să apară, în condiţiile în care el a fost analizat de către 
comisiile de specialitate. Aici nu este vorba de un orgoliu, probabil este mai mult o neînţelegere a acestui 
principiu. Una este statul de funcţii care trebuie să fie înaintea angajării aprobat şi alta este să zicem, 
aprobarea angajării efective a persoanei. Eu vă propun şi cu tot respectul faţă de prietenul meu Spânu, să 
supuneţi la vot, pentru că trebuie să acceptăm o cutumă. Noi am aprobat o ordine de zi şi după ce am 
aprobat-o trebuie să fie supusă articol, cu articol, votului consilierilor. Dacă trece este bine, iar dacă nu, 
atunci va trebui să fie pusă în aplicare. Vă mulţumesc. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Şi eu, cu tot respectul faţă de colegul meu… 
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Domnule preşedinte, nu cred că este vorba de aprobare sau 

neaprobare, este vorba de un act mult mai ocult, care înseamnă încălcarea autorităţii unui vicepreşedinte. 
Despre asta este vorba! Aşa mi se pare după ce am ascultat, ce am ascultat, de fapt despre asta este vorba. 
Nu cred că cineva s-ar simţi foarte bine, respectiv dumneavoastră, să luaţi în cârcă o autoritate de la 
Guvernul României, cu care dumneavoastră nici nu aveţi de a face cu ea sau nu v-aţi simţii bine, despre 
asta este vorba pe fond. Mulţumesc. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Domnul preşedinte, mai vreau să clarific. Problema este şi o 
problemă de procedură. În mod normal, legal, conform dispoziţiei date de preşedintele nostru, eu trebuia să 
fiu iniţiatorul acestui proiect de hotărâre. Aici mi se pare, că oamenii noştri, din compartimentele noastre de 
specialitate, au mers la preşedinte, l-au dezinformat, au dat această hârtie pe care a semnat-o în 
necunoştinţă de cauză şi am ajuns la această situaţie. Asta este toată problema! 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Nu este aşa. Îmi cer scuze şi nu mai vorbeşte  nimeni, daţi-mi 
voie! Oamenii au venit la mine, m-au informat, nu m-au dezinformat, am crezut că aşa este bine şi am 
procedat la acest proiect de hotărâre. Îmi cer iertare, că poate trebuia să am o consultare mai în amănunt cu 
domnul vicepreşedinte. Nu am făcut-o, pentru că nu am crezut atât de important acest act al nostru, însă am 
făcut-o în cunoştinţă de cauză, am semnat-o ştiind despre ce este vorba. Am considerat că dacă este vorba 
de preluarea unei activităţi de amploare, este nevoie să fie personal tehnic. Când am gândit personal tehnic, 
am gândit inginer de transporturi, poate şi inginer mecanic, jurist, contabil. Deci aşa am gândit şi ca atare 
rămân pe această propunere şi v-o supun la vot. Dacă o să cadă o reluăm, dacă nu cade, mergem aşa şi nu 
facem angajări decât atunci când este cazul. Vă rog să număraţi voturile. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Se modifică organigrama şi statul de funcţii contractuale ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin conform anexei 1 şi anexei 2 la prezenta 
hotărâre, care înlocuiesc anexa nr.1 şi anexa 3 la Hotărârea Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.11/2007, 
cu modificările şi completările ulterioare. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 10 
voturi „împotrivă”, după cum urmează: domnul vicepreşedinte Spânu Ion, domnul consilier Bălteanu Ioan, 
domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Parghel Laurenţiu, domnul consilier Chisăliţă Ioan 
Narcis, domnul consilier Zaberca Vasile Mircea, domnul consilier Popescu Gheorghe, doamna consilier 
Todireanu Paula, domnul consilier Onete Florian, domnul consilier Grindeanu Nicolae. 

Se aprobă hotărârea cu 20 de voturi „pentru”. 
  
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 10 

voturi „împotrivă”, după cum urmează: domnul vicepreşedinte Spânu Ion, domnul consilier Bălteanu Ioan, 
domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Parghel Laurenţiu, domnul consilier Chisăliţă Ioan 
Narcis, domnul consilier Zaberca Vasile Mircea, domnul consilier Popescu Gheorghe, doamna consilier 
Todireanu Paula, domnul consilier Onete Florian, domnul consilier Grindeanu Nicolae. 

Se aprobă hotărârea cu 20 de voturi „pentru”. 
  
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 10 

voturi „împotrivă”, după cum urmează: domnul vicepreşedinte Spânu Ion, domnul consilier Bălteanu Ioan, 
domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Parghel Laurenţiu, domnul consilier Chisăliţă Ioan 



Narcis, domnul consilier Zaberca Vasile Mircea, domnul consilier Popescu Gheorghe, doamna consilier 
Todireanu Paula, domnul consilier Onete Florian, domnul consilier Grindeanu Nicolae. 

Se aprobă hotărârea cu 20 de voturi „pentru”. 
  
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 10 

voturi „împotrivă”, după cum urmează: domnul vicepreşedinte Spânu Ion, domnul consilier Bălteanu Ioan, 
domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Parghel Laurenţiu, domnul consilier Chisăliţă Ioan 
Narcis, domnul consilier Zaberca Vasile Mircea, domnul consilier Popescu Gheorghe, doamna consilier 
Todireanu Paula, domnul consilier Onete Florian, domnul consilier Grindeanu Nicolae. 

Se aprobă hotărârea cu 20 de voturi „pentru”. 
  
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 10 

voturi „împotrivă”, după cum urmează: domnul vicepreşedinte Spânu Ion, domnul consilier Bălteanu Ioan, 
domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Parghel Laurenţiu, domnul consilier Chisăliţă Ioan 
Narcis, domnul consilier Zaberca Vasile Mircea, domnul consilier Popescu Gheorghe, doamna consilier 
Todireanu Paula, domnul consilier Onete Florian, domnul consilier Grindeanu Nicolae. 

Se aprobă hotărârea cu 20 de voturi „pentru”. 
  
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 10 

voturi „împotrivă”, după cum urmează: domnul vicepreşedinte Spânu Ion, domnul consilier Bălteanu Ioan, 
domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Parghel Laurenţiu, domnul consilier Chisăliţă Ioan 
Narcis, domnul consilier Zaberca Vasile Mircea, domnul consilier Popescu Gheorghe, doamna consilier 
Todireanu Paula, domnul consilier Onete Florian, domnul consilier Grindeanu Nicolae. 

Se aprobă hotărârea cu 20 de voturi „pentru”. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 10 

voturi „împotrivă”, după cum urmează: domnul vicepreşedinte Spânu Ion, domnul consilier Bălteanu Ioan, 
domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Parghel Laurenţiu, domnul consilier Chisăliţă Ioan 
Narcis, domnul consilier Zaberca Vasile Mircea, domnul consilier Popescu Gheorghe, doamna consilier 
Todireanu Paula, domnul consilier Onete Florian, domnul consilier Grindeanu Nicolae. 

Se adoptă hotărârea cu 20 de voturi „pentru”. 
  

* 
                Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului Intern al aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul secretar Imbrescu. 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: După cum ştiţi, a devenit o practică la noi, ca 

regulamentele care le-am adoptat odată să le revizuim permanent. Ţinând seama că au apărut acte 
normative care au fost modificate şi la vremea respectivă au stat la baza regulamentului, s-a impus să 
intervenim şi noi. Chestiunile de legalitate care au intervenit după aprobare, le-am adus la zi şi vă rugăm să 
le aprobaţi. Este vorba de Legea nr.7/2004 privind Codul de conduită al funcţionarilor publici etc. În rest, 
fondul a rămas acelaşi de la hotărârea veche. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă Regulamentul Intern al 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, conform anexei la prezenta hotărâre, anexă 
ce face parte integrantă din aceasta. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  
Se aprobă în unanimitate. 



  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de calcul şi plată a redevenţei aferent 
concesiunii imobilelor din domeniul public şi privat al judeţului Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: În Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr. 54/2006 se prevede 
că modul de calcul şi de plată a redevenţei se stabileşte de către autorităţile administraţiei publice locale. În 
Legea nr.50/1991 se prevede că limita minimă a preţului concesiunii se stabileşte astfel încât să asigure 
recuperarea în 25 de ani a preţului de vânzare al terenului, în condiţiile de piaţă, la care se adaugă costurile 
lucrărilor de infrastructură aferente. În baza acestor prevederi propunem pentru calculul redevenţei 
următoarea variantă: - recuperarea valorii bunului, diferenţiată pe tipuri de activităţi care se vor desfăşura în 
imobilul concesionat. Se propun condiţiile generale de plată a redevenţei. În felul acesta se reglementează o 
latură importantă a activităţii noastre şi o cerinţă a legislaţiei în vigoare. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă Regulamentul de calcul şi plată  a redevenţei aferent 
concesiunii imobilelor din domeniul public şi privat al Judeţului Caraş-Severin, prezentat în anexă, care 
face parte integrantă din hotărâre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea baremelor de dotare cu echipament şi cazarmament şi duratele de 
utilizare, precum şi normativele valorice de cheltuieli pentru cazarmament, echipament pentru dotare 
iniţială şi înlocuire, transport, jucării, materiale igienico-sanitare, rechizite şi materiale cultural sportive, 
acordate copiilor şi tinerilor, mamelor protejate în centrele maternale de către furnizorii de servicii sociale 
din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: În concordanţă cu Legea nr.272/2004 
privind protecţia şi promovarea drepturilor copilului, autorităţile publice, organismele private autorizate, 
precum şi persoanele fizice şi subliniez acest cuvânt persoanele fizice şi persoanele juridice responsabile de 
protecţia copilului sunt obligate să respecte, să promoveze şi să garanteze drepturile copilului. De aceea 
Consiliul Judeţean vine şi modifică Hotărârea nr. 172/29.12.2004. Atunci au fost fixate asemenea baremuri 
şi de atunci nu s-a mai făcut nici o modificare. Deci rezultă că trebuie să facem o modificare pentru a creşte 
aceste baremuri. Noi am propus o creştere în funcţie de inflaţia din acest an. Vreau să vă mai spun că la 
unele centre, acolo unde nu este nevoie de echipament şi este nevoie de întreţinere, cum este centrul de la 
Oraviţa unde sunt copii cu handicap grav, acolo majorarea s-a cerut la materiale igienico-sanitare şi mai 
puţin la echipament. Dacă dumneavoastră aveţi întrebări?  

Domnul consilier Bălteanu Ioan: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, Centrul de Resurse 
Comunitare, funcţionează în parteneriat cu Consiliul Judeţean. Deci aceste ONG-uri care constituie acest 
centru, sunt subordonate parţial Consiliului Judeţean, prin copii rezidenţi pe care îi are. În această situaţie 
eu v-aş ruga ca şi copii rezidenţi din Centrul de Resurse Comunitare să aibă aceleaşi drepturi, să fie 
încadraţi ca şi copii rezidenţi din centrele de plasament, dacă se poate. Deci, aş adăuga la centrele arătate şi 
copii rezidenţi din Centrul de Resurse Comunitare, dacă este legal. 

Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: În conformitate cu Legea nr.272 spune aşa, 
„…organismele private…”, deci nu vă opreşte nimeni, ca în cadrul Consiliului de Administraţie al 
dumneavoastră să hotărâţi să majoraţi aceste baremuri. Dar noi, nu putem să dăm la organizaţiile 



neguvernamentale pentru că legea nu ne permite. Deci în cadrul consiliului dumneavoastră de administraţie 
puteţi să hotărâţi să daţi cât vreţi!  

Domnul consilier Bălteanu Ioan: Nu se poate, nu se poate. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Aşa spune legea. Noi nu facem altceva, decât 

să respectăm legea. 
Domnul consilier Bălteanu Ioan: Am crezut că fiind rezidenţi au aceleaşi drepturi ca şi aceştia.. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Nu spune aşa ceva aici. În Legea nr.272 aşa 

spune. 
Domnul consilier Bălteanu Ioan: Bine, mulţumesc. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Mai sunt probleme? Nu mai sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 
13.Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru persoanele 

vârstnice îngrijite în Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu pentru anul 2008. 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Dacă vă amintiţi, la ultima şedinţă am avut 

aceeaşi problemă cu Căminul pentru Persoane Vârstnice de la Reşiţa. Dacă aveţi probleme la acest punct? 
Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 

14.Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de Management al doamnei Mariana Petre, manager al 
Teatrului „G.A. Petculescu” Reşiţa. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Deci stimaţi colegi, avem un proiect de hotărâre, doamna 
Mălina Petre denunţă unilateral contractul de management la teatru şi conform legii ne facem datoria să 
luăm act de acest lucru. Are o perioadă de preaviz de 30 de zile, după care va urma un concurs pentru 
ocuparea acestei funcţii. Dacă dumneavoastră aveţi comentarii pe marginea proiectului de hotărâre?  



Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Nu. Bine că a plecat! 
Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Atunci să trecem la vot. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Consiliul Judeţean ia act de încetarea Contractului de Management 

al doamnei Mariana Petre. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Organizarea concursului pentru ocuparea postului vacant se va face 

conform legilor în vigoare. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Pe parcursul perioadei de preaviz, doamna Petre va asigura 

conducerea instituţiei. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 

15.Proiect de hotărâre privind încredinţarea activităţilor specifice lucrărilor de întreţinere a 
drumurilor pe timp de iarnă, unor consilii locale care dispun de mijloace tehnice necesare. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Acest lucru s-a făcut în fiecare an. Am verificat ca 
fiecare Consiliu Local, acolo unde se face acest contract între Direcţia de Administrare a Domeniului 
Public şi Privat al  judeţului Caraş-Severin şi fiecare Consiliu Local, să deţină utilajele necesare întreţinerii 
drumurilor pe timp de iarnă. Dacă aveţi probleme aici? 
Domnul consilier Silaşi Petru: Dacă îmi permiteţi domnule vicepreşedinte? 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Da, domnul consilier. 
Domnul consilier Silaşi Petru: Aş vrea să fac o solicitare de suplimentare a anexei nr.1, în care să fie 
inclusă şi solicitarea Primăriei din Băile Herculane, pentru întreţinerea drumurilor pe perioada de iarnă, a 
drumului judeţean 608 D şi a drumului 608 E. În sprijinul acestei solicitări am şi adresa Consiliului Local şi 
a Primăriei din Băile Herculane pentru aprobarea încheierii contractului de întreţinere pe perioada de iarnă 
a acestor două drumuri judeţene.  
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Eu cred că nu există vreo problemă şi o putem 
include.. 
Domnul consilier Silaşi Petru: Eu am venit cu această solicitare, tocmai pentru că este o necesitate. Vă 
mulţumesc. 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Din ceea ce se prezintă ca anexă, a scăpat porţiunea Moldoviţa - 
Moldova Nouă. Am propunerea să o încredinţăm, sigur aşa cum se face, contractual, Primăriei Moldova 
Nouă care de fapt are dotarea necesară să facă această.. 
Domnul invitat Hamat Toma: Există solicitare. 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Eu dacă vi-o propun, înseamnă că am avut o discuţie şi nu o propun 
aşa că mi-a venit mie ca idee. Deci aici nu există, a rămas pe dinafară! 
Domnul consilier Ungur Ioan: Există solicitare din partea primăriei? 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Eu am avut o discuţie pe tema aceasta. 
Domnul consilier Ungur Ioan: Nu, nu aia.. 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Dar cuiva trebuie să-i dăm porţiunea aceasta, nu o putem lăsa. 
Domnul invitat Hamat Toma: Tronsoanele care le-au solicitat, le-am scos de la alte firme şi există firmă 
pe fiecare tronson. Este asigurată întreţinerea drumurilor pe perioada de iarnă, pe toate drumurile judeţene 



şi comunale. Unde au solicitat primăriile, s-au făcut contracte cu societăţile comerciale. Acolo există 
societate comercială cu care avem contract pentru Moldoviţa. Dacă primăria solicită… 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Dacă vine cu o solicitare scrisă, nu avem nimic 
împotrivă. 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Am priceput, este în regulă. 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Altcineva? 
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Nu vreau să mă înţelegeţi greşit, stimaţi colegi. Dar să ştiţi, că 
acum vreo 2 ani şi ceva eu am fost mâhnit de faptul că anumite persoane publice de la noi de aici, nu 
participă la şedinţa Consiliului Judeţean. L-am criticat pe Liviu Spătaru, i-am luat la rând şi pe cei de la 
Caransebeş etc., dar este bine să vină cel care este interesat. Nu să-l ia pe consilier, să vină el ai aici, că nu 
sunt ca la Parlament, că nu poate să ajungă aici! Este şedinţă publică, este publicată în ziarele locale şi este 
nevoie să vină să documenteze, să argumenteze, să ne convingă pe noi toţi şi să fie prezenţi aici. Şi 
primarul de la Băile Herculane, ce îi „cădeau picioarele” dacă venea până aici? Sau cel care solicită de la 
Moldova Nouă? Îi dă domnului Silaşi hârtia şi dânsul vine cu ea. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Domnul consilier, vreau să vă spun că Direcţia de 
Patrimoniu a Consiliului Judeţean, nu face contract cu nici o primărie care nu are utilajele necesare. Deci 
nu trebuia să vină primarul, dacă a trimis o hârtie. Noi verificăm acest lucru şi atunci le facem contractul.. 
Domnul consilier Silaşi Petru: Permiteţi-mi domnule vicepreşedinte să-i dau răspunsul colegului meu. Mi 
se pare firesc, în calitate de consilier judeţean şi am fost unul dintre iniţiatorii proiectului de hotărâre de 
Guvern privind această reclasificare a drumurilor, de stradă, în drum judeţean, să fiu interesat şi să dau 
concursul Consiliului Local, ca această adresă să fie sosită la timp în plenul Consiliului Judeţean şi să 
putem face această modificare. Vă rog să acceptaţi aceste argumente, domnule consilier. Vă mulţumesc. 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Şi eu mulţumesc. Mai sunt probleme? Da, domnul 
Rotaru. 
Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnul vicepreşedinte, eu nu am văzut aici în anexă primăria, Consiliul 
Local al Comunei Turnu Ruieni. 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Nu au solicitat. 
Domnul consilier Rotaru Daniel: Asta am vrut să întreb, dacă au solicitat sau nu? 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Deci nu au solicitat. Noi am dat la toate primăriile 
care au solicitat şi îndeplinesc condiţiile.  
Domnul consilier Ristache Costinel: Face HIDROELECTRICA, pentru că are utilaje. 
Domnul consilier Rotaru Daniel: Face HIDROELECTRICA, până unde? 
Domnul consilier Ristache Costinel: Pentru tot ceea ce este parcaj. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Mai sunt probleme? Dacă nu, haideţi să trecem la vot. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 



Se adoptă în unanimitate. 
* 

                Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului manifestărilor culturale şi activităţilor metodice ale 
Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” din Reşiţa pe anul 2008. 
Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Bănuiesc că aţi studiat expunerea de motive. Proiectul are toate avizele, 
inclusiv avizul Comisiei de Cultură. Dacă aveţi comentarii? Nu aveţi.                     
Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă Programul manifestărilor culturale şi activităţilor metodice ale 
Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici” din Reşiţa pe anul 2008, conform anexei la prezenta hotărâre, anexă 
care face parte integrantă din acesta, sumele fiind orientative, urmând a fi aprobate odată cu bugetul 
Bibliotecii Judeţene „Paul Iorgovici”. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cu ducerea la îndeplinire a prevederilor prezentei  hotărâri se 

încredinţează Biblioteca Judeţeană "Paul Iorgovici"  din Reşiţa prin directorul acesteia – dl. Sârbu Nicolae, 
care asigură organizarea activităţii pe baza programului anexă la această hotărâre şi răspunde la executarea 
lui. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 
  
Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnul vice, să se facă o rectificare. Este o greşeală, o eroare la 

art.1, este trecut 2007 în loc de 2008. La art.1, în locul de pe anul 2008, este trecut greşit 2007. 
* 

Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume: 
17.Proiect de hotărâre privind împuternicirea preşedintelui Consiliului Judeţean în vederea 

semnării contractului de închiriere a unui spaţiu adecvat pe Muntele Mic, pentru echipa Serviciului 
Salvamont şi Dispecerat Dezastre din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: În şedinţa trecută, colegul nostru, domnul 
Rotaru a ridicat problema salvamontiştilor de pe Muntele Mic. Tocmai de aceea ne-am gândit să facem un 
proiect de hotărâre prin care să împuternicim pe domnul preşedinte să găsească soluţia şi să semneze 
contractul de închiriere al acestui spaţiu, dacă sunteţi de acord. 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Am luat legătura cu patronul de la Nordica. Există un spaţiu din 
3 camere, 2 camere a câte 3 locuri şi una a două locuri, cu bucătărie, cu acces liber din partea 
salvamontiştilor, un hol de vreo 15 m.p şi garaj pentru maşinăriile cu care ei lucrează. Cred că vom obţine 
un preţ rezonabil şi mai ales că pe perioada aceasta de iarnă şi frig, salvamontiştii şi maşinile trebuie să stea 
în condiţii bune, pentru că acum au în dotare un snowmobile şi un ATV adecvate pentru salvare.  

Domnul consilier Rotaru Daniel: Vă mulţumesc foarte mult că aţi luat această problemă spre 
rezolvare şi că este într-un stadiu avansat de rezolvare, însă aici am o singură observaţie. Este bine că se 
împuterniceşte preşedintele Consiliului Judeţean să semneze contractul aşa cum scrie şi la art.1, însă 
niciunde în cuprinsul proiectului de hotărâre nu se stipulează şi suma. Acesta este un aspect. Pe de altă 
parte, ţinând cont că pe Muntele Mic, în Staţiunea Muntele Mic sunt mai multe spaţii, sunt mai multe 
complexe turistice, cabane, hoteluri, mini hoteluri, pensiuni etc., fie să stabilească, eu propun Consiliului, 
un plafon până la cât să se negocieze chiria maximă, ca să facem economie cu adevărat la banul public şi 
este un punct de vedere de a pune problema şi de a-l împuternicii pe preşedinte. Sau varianta a doua, care o 
să o spun acum, este cea mai legală, bună, benefică, să se organizeze o licitaţie. Să se anunţe toţi oamenii 
interesaţi de pe Muntele Mic, să se trimită adrese către ei. Cea mai bună ofertă, în sensul că, cel mai mic 
preţ sau cel mai bun raport preţ-calitate, la ceea ce este necesar Serviciului Judeţean Salvamont, cred că 
pentru aceea să optăm să rămână valabilă. 

Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Vreau să vă spun, că tocmai de aceea îl 
împuternicim pe domnul preşedinte să identifice şi să semneze. Dacă vă uitaţi la articolul.2, alin. 2, scrie 



ceva acolo „Pentru încheierea contractului de închiriere vor fi respectate toate prevederile legale în 
materie”. 

Domnul consilier Rotaru Daniel: Contractul, dar domnul preşedinte a afirmat acum în numele 
unei singure societăţi aici şi nu cunosc cine este. 

Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică: Dânsul cu societatea aceea a vorbit, dar 
poate să vorbească cu toţi de aici, nu este nici o problemă. 

Domnul consilier Rotaru Daniel: Domnul vicepreşedinte, aici nu este vorba de a putea sau nu. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dani, eu cunosc Muntele Mic. Ştiu ce este acolo, ce condiţii şi 

cum este. Condiţiile oferite sunt unice. Ca atare, o bucătărie, trei camere, un spaţiu şi un garaj pentru 
maşini, nu le găsim la altcineva. Sigur o să negociem cu el şi poate ajungem la 3 milioane pe lună de om, să 
zicem sau la 4 milioane pe lună de om. Ce se poate scoate, mai mult de atât? Nu ştiu, dacă omul nu acceptă 
un anumit preţ, înseamnă că nu închiriem? Avem două luni de activităţi pe munte! În sfârşit, o să negociem 
împreună cu o comisie de negociere, din care o să faci şi tu parte şi atunci o să fie bine? 

Domnul consilier Rotaru Daniel: Da. Este bine, pentru sezonul acesta, dar ce facem în viitor cu 
baza proprie? 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: O să vedem. 
Domnul consilier Rotaru Daniel: S-a demarat ceva? 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Când o să avem din nou un ministru al apărării, o să ne dea 

cabana. Am făcut proiect de hotărâre de Guvern, ca să primim cabana militară de pe Muntele Mic. 
Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: Alte probleme dacă mai sunt? Nu mai sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
                Se trece la proiectul introdus în procedură de urgenţă şi anume: 
                Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării Institutului de Cercetări şi Amenajări Silvice 
Bucureşti, de asociere a Consiliului Judeţean Caraş-Severin ca partener în cadrul proiectului „PREPARE”, 
propus spre finanţare prin Programul de Cooperare Interregională INTERREG IV C. 
                Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Nu vă ascund faptul că acest proiect de hotărâre eu l-am 
semnat ca iniţiator, dar pot să spun că este co-iniţiator şi colegul nostru Ion Chisăliţă. Dacă poate să ne 
spună 3-4 cuvinte ca să vă lămurească, pentru că este în temă. 

Domnul consilier Chisăliţă Ion: Pe lângă cele prezentate în expunerea de motive vă pot spune 
următorul lucru, că este o situaţie fericită pentru că a fost ales judeţul Caraş-Severin ca partener, pentru 
stabilirea strategiilor, pentru stingerea şi combaterea incendiilor, pentru stabilirea normelor europene şi o 
colaborare internaţională pentru această zonă. Aţi văzut că parteneri sunt grecii, bulgarii, ciprioţii etc. 
Caraş-Severin a fost ales din mai multe motive: 1.Statistica ultimilor 20 de ani arată că frecvenţa cea mai 
mare a incendiilor de pădure este la Caraş-Severin. 2.Suprafaţa împădurită a judeţului Caraş-Severin este 
cea mai mare din ţară, depăşeşte jumătate din suprafaţa judeţului. Vom beneficia cu această ocazie şi cei 
mai mulţi bani, circa 160 de mii de euro îi dă Uniunea Europeană prin program. Vom beneficia de aportul 
experţilor străini în domeniu, pentru stabilirea acestor strategii. Vom alinia toate normele naţionale la 
normele europene şi vom beneficia şi de experţi în domeniu din România. Nu în ultimul rând, la Caraş-
Severin se va face această strategie, inclusiv platformele GIS pentru monitorizarea şi implementarea 
măsurilor pentru stingerea acestor incendii de pădure. Şi poate nu în ultimul rând, vom deveni parteneri cu 
cei care au tradiţie foarte mare în stingerea incendiilor de pădure. Vă rog să vă amintiţi ce probleme am 
întâmpinat la Băile Herculane în două rânduri, cu stingerea incendiilor şi cu lipsa mijloacelor, dar mai ales 
a colaborării partenerilor externi. Vă mulţumesc. 

Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Mulţumesc domnule consilier. Sper că v-a convins colegul 
nostru. Dacă mai doreşte cineva să ia cuvântul? Nu. Trecem la vot. 



Supun la vot art.1 al hotărârii. Se aprobă solicitarea Institutului de Cercetări şi Amenajări Silvice Bucureşti, 
de asociere a Consiliului Judeţean Caraş-Severin ca partener în cadrul proiectului „PREPARE” propus spre 
finanţare prin Programul de Cooperare Interregională INTERREG IV C. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Se împuterniceşte preşedintele Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

de a încheia un contract de asociere cu Institutul de Cercetări şi Amenajări Silvice Bucureşti, potrivit legii. 
Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.3 al hotărârii. Se aprobă suportarea din bugetul Consiliului Judeţean a contribuţiei 

la cofinanţarea proiectului ce revine partenerului român implicat în proiect reprezentând, în numerar suma 
de 24.759,16 Euro eşalonată pe durata celor trei ani de desfăşurare a proiectului. Cine este „pentru”? 
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
  
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cu ducerea la îndeplinire se încredinţează Direcţia Programe, 

Integrare Europeană, Mediu şi Informatică şi Direcţia Contabilitate, Buget, Cultură, Sănătate, Învăţământ şi 
Administrativ. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate. 
  
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

* 
Se trece la punctele: 

19.Analiza modului în care sunt îndeplinite sarcinile ce revin administraţiei publice pe linia pregătirii 
economiei naţionale şi teritoriului pentru apărare şi stabilirea măsurilor ce se impun. 

20.Informarea Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică privind nivelul de asigurare a securităţii şi 
siguranţei civice a comunităţii. 

21.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la „Al 8-lea 
Forum Economic European Nord-Sud” la invitaţia Institutului  pentru Afaceri Europene care a avut loc la 
Budva, Muntenegru, în perioada 24-27 octombrie 2007. 

22.Informare privind participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la invitaţia 
domnului Peter Koestner, pentru analiza stadiului de realizare a „Proiectului Interdisciplinar Caraş-Severin 
– gestiunea apei în bazinul Bârzavei în amonte de Reşiţa”, care a avut loc la Munchen. 

23.Informare cu privire la participarea unei delegaţii la vizita de lucru pentru implementarea 
componentei de Regenerare Socio - Economică din cadrul Proiectului, Închiderea minelor, refacerea 
mediului şi regenerarea socio-economică, ce a avut loc în Turcia, în perioada 9-18 noiembrie 2007. 

24.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean la întâlnirea cu ONG-
urile de mediu din Comuna Vârşeţ, Serbia, în data de 22 noiembrie 2007. 

25.Comunicarea răspunsurilor la interpelările anterioare. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Aceste informări şi analize cred că au fost citite de 

dumneavoastră. Sunt comentarii? Nu sunt. Luări de poziţii nu sunt, mulţumesc frumos. 
Domnul vicepreşedinte  Pârvulescu Dumitru Tilică:  Eu aş vrea încă odată să-mi cer scuze faţă 

de domnul Spânu pentru că am ajuns în aceea situaţie, dar nu a fost vina mea. 
Domnul vicepreşedinte Spânu Ion: Nu este nici un fel de problemă. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: În perfecţiunea de fond a colaborării noastre, a fost o scăpare în 

comunicare, ea nu a trezit nici un incident şi nici un accident. A fost un moment democratic, a trecut şi 
împreună vom lua decizii asupra acestei structuri în viitoarele noastre întruniri. Încă odată vă mulţumesc 
pentru colaborare! Vreau să mulţumesc întregului aparat tehnic şi administrativ al Consiliului Judeţean şi 
directorilor, şefilor de servicii, precum şi tuturor angajaţilor, pentru acest an de muncă şi străduinţă. Vă 
invităm la „Italianul”, unde la ora 14,00, Preasfinţia Sa vine cu un grup de colindători de la seminar. Ştiu că 



grupul Partidului Social Democrat are o întrunire de partid şi o conferinţă de presă. Eu vă rog să veniţi să 
începem, după care vor veni toţi salariaţii Consiliului Judeţean acolo, iar dumneavoastră să reveniţi când vă 
terminaţi activitatea. Mulţumesc. 

  
  
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 
  
  

         P R E Ş E D I N T E,                                                   SECRETARUL JUDEŢULUI, 
  

        dr. med. Iosif Secăşan                                                 dr. jr.  Ion Imbrescu 
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